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Abstract (en)
[origin: US4555419A] A method for impregnating textile materials made from organic fibers which comprises impregnating the textile materials
with a composition containing a crosslinkable diorganopolysiloxane, an organopolysiloxane containing at least 3 Si-bonded hydrogen atoms per
molecule, a crosslinking catalyst, and an organo(poly)siloxane containing 1 or 2 Si-bonded hydrogen atoms and 2 to 8 silicon atoms per molecule, in
which the composition is free of a filler having a surface area greater than 50 g/m2 in an amount greater than 1 weight percent based on the weight
of the organosilicon compounds and thereafter crosslinking the crosslinkable diorganopolysiloxane to form a coating thereon.

Abstract (de)
Bei der Imprägnierung von Textilien aus organischen Fasern durch Auftragen von vernetzbarem Diorganopolysiloxan, Organopolysiloxan
mit mindestens 3 Si-gebundenen Wasserstoffatomen je Molekül und Vernetzungskatalysator auf die zu imprägnierenden Textilien und
in bekannter Weise erfolgende Vernetzung vom vernetzbaren Diorganopolysiloxan wird auf die zu imprägnierenden Textilien zusätzlich
Organo(poly)siloxan mit 1 oder 2 Si-gebundenen Wasserstoffatom(en) und 2 bis 8 Siliciumatomen je Molekül aufgetragen, wobei die Mitverwendung
von Füllstoff mit einer Oberfläche von mindestens 50 m²/g in Mengen über 1 Gew.-%, bezogen auf das Gesamtgewicht der jeweils eingesetzten
Organosiliciumverbindungen, ausgeschlossen ist.
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